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Geachte Heer/Mevrouw, 

 

Afgelopen woensdag  27 mei 2015 zag ik in het VARA TV programma Zembla een 

documentaire over de schaalvergroting in de Nederlandse (en Europese) melkveehouderij 

en ook de daarmede  tot mijn ontsteltenis, ook  de misstanden in de Nederlandse 

melkveehouderij en ook over de misleidende reclame voor Nederlandse Zuivelproducten 

in het buitenland door de zuivelindustrie, die steeds meer macht krijgt in en over de 

melkvee sector. 

 

Dat voor dit (doorgeschoten) rendementsdenken (blijkbaar niet alleen in het 

wetenschappelijk onderwijs en de zorgsector enz.) maar ook in de landbouw, alles wordt 

opgeofferd: het dierenwelzijn op de eerste plaats, er komen door de steeds massalere 

agro industriele sector, steeds meer mega stallen, steeds minder melk koeien die nog in de 

weide grazen in de groene weiden van het Nederlandse boerenbedrijf,  hoewel dit wel 

wordt gesuggereerd in de misleidende reclames voor melkproducten, zgn. weide melk, in 

het buitenland, door de Nederlandse zuivelindustrie, voor te stellen als duurzame groene 

weide melkproducten, met mooie plaatjes van koeien in groene Nederlandse  boeren 

weiden. 

 

Uit de documentaire kwam naar voren, dat deze zeer intensieve en puur  industriele 

melkveehouderij in de steeds grotere megastallen, de melkkoeien steeds minder ruimte 

krijgen, geen buitenlicht meer zien en dito meer dieren infectieziekten optreden, ook een 

mogelijk gevaar voor de volksgezondheid, het leek (bijna) op dierenmishandeling van de 

totaal uitgemolken, uitgemergelde  melkkoe. 

 

Dit alles leidende, tot een mindere kwaliteit van de melkproducten, door het grotere 

mestprobleem van deze megastallen, meer milieu vervuiling, door deze dreigende massa 



productie, mogelijk een nieuwe grote "melkplas c.q. boterberg" en een dito lagere 

melkprijs, vooral voor  de kleine melkveehouder, die dan ook de dupe wordt. 

 

Ik hoop dat er naar aanleiding van de gesignaleerde problemen in deze TV uitzending, door 

Uw instellingen een diepgaand onderzoek wordt gedaan en tot herziening van het 

Rijksoverheid beleid en EU landbouwbeleid in de melkveehouderij ten goede zal leiden, in 

belang van het dierenwelzijn, de consument, het  milieu , de kwaliteit van de 

melkprodukten en van een duurzamere melkvee sector. 

 

 

Hopende U hiermede voldoende te hebben ingelicht, 

 

 

Vriendelijke Groeten, 

 

 

Karel Buuron- Bergen op Zoom NL   tel. 0031 6 41487133 

 

 

 


